
Oœwiadczenie z³o¿one
przez senatora Henryka Górskiego

na 78. posiedzeniu Senatu
w dniu 9 czerwca 2011 r.

Oœwiadczenie skierowane do ministra œrodowiska Andrzeja Kraszewskiego

Szanowny Panie Ministrze!
Jak donios³y polskie media, rz¹d Bu³garii uzyska³ w trybie przetargowym od amerykañskiego kon-

cernu Chevron 30 milionów euro za udzielenie jednej koncesji na poszukiwanie gazu ³upkowego. We-
d³ug tych samych Ÿróde³ polski rz¹d za oko³o dziewiêædziesi¹t koncesji na poszukiwanie gazu
³upkowego uzyska³ jedynie oko³o 30 milionów z³, to jest trzysta razy mniej ni¿ rz¹d bu³garski.

Zwa¿aj¹c na powy¿sze, zwracam siê do Pana Ministra z nastêpuj¹cymi pytaniami:
1. Czy wy¿ej opisane doniesienie medialne s¹ prawdziwe?
2. W jakim trybie by³y udzielane przez rz¹d polski koncesje na poszukiwanie gazu ³upkowego?
3. Kto w ministerstwie œrodowiska personalnie odpowiada³ za ich udzielanie oraz za nadzór nad ich

udzielaniem?
4. Czym nale¿y t³umaczyæ tak ra¿¹co du¿e ró¿nice cen uzyskanych przez rz¹dy bu³garski i polski za

koncesje udzielone na poszukiwanie gazu ³upkowego?

Z powa¿aniem
Henryk Górski




